



CANADIAN FOREIGN AIR OPERATOR CERTIFICATE

CERTIFICAT CANADIEN D'EXPLOITATION AÉRIEN ÉTRANGER

Legal Name: **PIONEER BUSINESS SERVICES, LLC**

Dénomination sociale:

Trade Name(s) **MILLBROOK AVIATION**
Nom(s) commercial(aux)

Address **1032 1ST STREET, BUILDING 112**
Adresse **NEW WINDSOR**
NEW YORK
UNITED STATES OF AMERICA
12553

Certificate No. **F-11344**
N° du Certificat

This Canadian foreign air operator certificate is issued by the Minister pursuant to Part VII of the *Canadian Aviation Regulations*, under the authority of the *Aeronautics Act* and authorizes the operation of the types of services listed in Part I of this certificate, provided the foreign air operator complies with the conditions and operations specifications of this Canadian foreign air operator certificate.

The Minister may suspend or cancel this Canadian foreign air operator certificate at any time where the foreign air operator fails to comply with the provisions of the Canadian foreign air operator certificate or to comply with the applicable provisions of the *Aeronautics Act*, the *Canadian Aviation Regulations* or for such other grounds as are set out in the *Aeronautics Act*.

This Canadian foreign air operator certificate is not transferable and shall remain in effect until suspended or cancelled.

Le présent certificat canadien d'exploitation aérien étranger est délivré par le ministre en vertu de la partie VII du *Règlement de l'aviation canadien*, sous l'autorité de la *Loi sur l'aéronautique* et autorise les types de services décrits à la partie I du présent certificat, à condition que l'exploitant aérien étranger se conforme aux conditions et aux spécifications d'exploitation du présent certificat canadien d'exploitation aérien étranger.

Le ministre peut, en tout temps, suspendre ou annuler le certificat canadien d'exploitation aérien étranger si l'exploitant aérien étranger ne se conforme pas aux dispositions du certificat canadien d'exploitation aérien étranger ou n'observe pas les dispositions applicables de la *Loi sur l'aéronautique*, du *Règlement de l'aviation canadien* ou pour d'autres motifs établis dans la *Loi sur l'aéronautique*.

Le présent certificat canadien d'exploitation aérien étranger ne peut être transféré et doit rester en vigueur jusqu'à sa suspension ou son annulation.

Certification Date **2010.04.09**
Date d'agrément

Approved/Approuvée: 2013-06-27
Remplace celui approuvée 2010-04-09
Supersedes the one approved 2010-04-09
26-0390 (10-96)


For Minister of Transport – Pour le ministre des Transports